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Protokoll från styrelsemöte 
 
 

Datum:  2010-04-07 
 
Plats: Hemma hos Tommy Westh 
 
Deltagare:  Kristina Lantz 

Pär Wessman 
Odd Hegewald 

 Peter Lööwf 
Johan Blomqvist 

 Tommy Westh 
 

Frånvarande: Johan Brauner 
 
 
 
1. Städdag och valborgsmässofirande 
 
Styrelsen beslöt att förlägga årets städdag till den 25e april. Vi samlas som vanligt kl. 09:00 
vid Erikstensbryggan. Tommy Westh kommer i förväg att ordna med en skylt på gärdet 
nedanför Vikingavägen så att alla förstår vart brasan skall placeras. 
 
Valborgsfirandet blir helt i enlighet med traditionen, dvs familjen Westh Åberg ordnar med 
inköp och förtäring och familjen Wessman står för sången. 
 
Odd Hegewald ordnar med ett original till kallelsen till städdagen och inbjudan till 
valborgsmässofirandet. Johan Blomqvist står för kopiering och Peter Lööwf för distribution. 
Nytt för i år är att vi samtidigt passar på att informera om att Johan Brauner och Birgitta 
Zachrison senare under valborgsmässoaftonen kommer att hålla sitt Garage öppet. 
 
 
2. Soptömning och gräsklippning vid Erikstensbryggan 
 
Vi har tidigare ordnat så att det är klart vilka av de boende i området som ansvarar för 
soptömning och gräsklippning för respektive månad under året. Odd Hegewald ordnar så att 
listan kopieras och distribueras till de berörda. 
 
 
3. Renoveringen av Erikstensbryggan 
 
Arbetet under vintern har gått bra och förlöpt i huvudsak i enlighet med plan. Tre mindre 
åtgärder återstår. Pär Wessman skall ordna med en liten grind i början av bryggan och Odd 
Hegewald skall ordna med en skylt till grinden (som påminner om reglerna för bryggans 
nyttjande) samt bortforsling av lite överblivet material. 
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I slutändan visade det sig att vi behövde 34 nya stolpar till bryggan istället för beräknade 22 
och utgifterna för arbetet uppgår bland annat därför till ca. 135 000 kr istället för beräknade 
125 000 kr. Frivilliga från området har dessutom under vintern lagt ned ca. 200 arbetstimmar 
på projektet, vilket var ungefär i linje med de uppskattningar som gjordes inför arbetet. 
 
4. Samordningsmöte med andra föreningar 
 
Vi har fått en inbjudan till ett samordningsmöte med Närlunda vägförening, andra 
villaföreningar, byalag, sommarvattenföreningar, osv samt representanter för Ekerö kommun. 
Mötet går av stapeln den 20e april. Vi skickar Odd Hegewald och Kristina Lantz som 
representanter från Erikstens Väg- och Bryggkassa. 
 
5. Ekonomi 
 
Kassören Johan Blomqvist berättade att saldot på kassans plusgirokonto för närvarande är 
3523 kr och att vi kan räkna med att få in drygt 20 000 kr i samband med att vi samlar in de 
årliga avgifterna under maj och juni. Nu har vi en situation där ett fåtal personer har lagt ut 
egna pengar för att t ex kunna slutföra renoveringsarbetet på Erikstensbryggan. Summan av ej 
redovisade utgifter hos dessa personer uppgår till ca. 10 000 kr och de kan räkna med att få 
sina pengar så fort avgifterna börjar betalas in. 
 
6. Nybyggen vid Högbovägen-Erikstensvägen 
 
I hörnet mellan förlängningen av Högbovägen och Erikstensvägen har en äldre ganska stor 
tomt styckats i flera och nybyggnation av villor påbörjats. Vanligtvis brukar de som bor 
närmast få uttrycka sina åsikter om planerna innan bygglov ges men det har olyckligtvis inte 
skett i detta fall. I just hörnan mellan cykelvägen och Erikstensvägen planeras för en ganska 
hög mur (tidigare 200 cm numera 130 cm) och gissningsvis så kommer det att tillkomma ett 
staket eller häck ovanpå detta. Detta kommer då att innebära att när man färdas med bil längs 
Erikstensvägen ned mot vattnet så kommer man inte längre att kunna se vad/vem som 
kommer längs med cykelvägen, en väg som bla många barn tar när de skall ned till bryggan. 
Dessutom så har vi sedan tidigare en överenskommelse med kommunen som säger att vi skall 
behålla Erikstensvägens karaktär med spjälstaket, speciella belysningsstolpar, osv samtidigt 
som ingenting skall uppföras som kan hindra en eventuell vägbreddning i framtiden. Styrelsen 
gav Peter och Tommy Westh samt Pär Wessman i uppdrag att prata med fastighetsägaren och 
kommunen om saken. I bästa fall går det att tillsammans finna en annan lösning än att uppföra 
en mur på just detta ställe. 
 
 
7. Nästa möte 
 
3e juni kl. 19:00 hemma hos Odd Hegewald. 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
______________________  ______________________  
Johan Blomqvist   Odd Hegewald 
    


